
Sak til styremøte Midt-Norge 110-Sentral og representantskapet 
 
Følgende sak fremmes til styrebehandling i styremøtet den 21 november, og behandling i 
representantskapet i Midt-Norge 110-Sentral. 
 
Det vises til sak 12/17 i representantskapsmøtet 4 mai 2018.  
 
Vedtak:  
 

1. Representantskapet vedtar at det enkelte brannvesen foretar innkreving av gebyr for 
unødige alarmer med virkning fra 01.01.2019 

2. Spørsmålet om refusjon av alarmabonnementsinntekter utsettes til behandling i neste 
representantskapsmøte. 

 
Sak 12/17, punkt 2, ble tatt opp igjen i representantskapsmøtet 4.mai 2018, med følgende 
vedtak:  
 

Representantskapet vedtar å nedsette en arbeidsgruppe fra følgende kommuner 
Trondheim, Melhus og  Frøya. Rådmennene oppnevner sine representanter, 
Trondheim har ansvar for å lede arbeidet. Gruppen bes utrede en modell hvor brann 
og redningstjenestene blir tildelt tilskudd fra 110-sentralen for arbeide knyttet til 
alarmer. Representantskapet ber gruppen se på hvordan dette gjøres i andre deler 
av landet og foreslå en rimelig modell som evt kan fases inn over noen år. 
Utredningen med forslag til løsning sendes kommunene i god tid før neste 
representantskapsmøte. 

 
Arbeidsgruppen for alarmabonnenter har konkludert i sitt arbeid og har kommet med et 
forslag til løsning i sitt notat som ble oversendt styreleder i Midt-Norge 110-Sentral 
12.november 2018. Rapporten konkluderer med at endringene bør implementeres så snart 
som mulig, og senest 1.1.2020.  
 
Trondheim kommune ser det som hensiktsmessig at de foreslåtte endringene i fordeling av 
abonnementsinntekter og utfakturering av unødige alarmer gjennomføres samtidig, og 
foreslår en overgangsordning i 2019 der Midt-Norge 110-sentral foretar utfakturering av 
unødige alarmer og gir nødvendig opplæring til TBRT IKS. Dette vil gi tid nok til å 
gjennomføre omstillingen på en forsvarlig måte for kundene.  
 
 


